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VKamenici si řidiči musí
zvykat na nové jednosměrky

Kamenice nad Lipou –
Lepší parkování a průjezd
ulic. To je důvod, proč
v Kamenici nad Lipou na
Pelhřimovsku změnili
některé ulice na jedno-
směrné. Změnymohou
řidiči čekat od 1. října
v ulicích Pod Vodoje-
mem, Sadová, Hviezdo-
slavova a Na Sušírně. Na

další novou jednosměrnou ulici mohou řidiči na-
razit už nyní při cestě ke sportovnímu areálu. „V
tomto týdnu v ulici ještě plánujeme nástřik do-
pravního značení na asfalt,“ uvedloměsto. (is)
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Trápí vás něco ve vašem okolí? 
Máte tip na článek? Napište mi, žiji  
tady s vámi!

Smutné události bývají
barometrem lidskosti

O d 27. srpna je nezvěstný senior ze Starče
u Třebíče. V době vzniku tohoto textu byl
důchodce bohužel stále pohřešovaný.

Do hledání se zapojily desítky lidí, vrtulník,
hasiči profesionální i dobrovolní, speciální poli-
cejní potápěči. Právě toto obrovské nasazení při
podobných akcích je něco, co vždy téměř nutí
k slzám. Neexistuje nic důležitějšího než za-
chránit lidský život. Anebo aspoň nějakým způ-
sobem pomoct. O člověka, jehož dosud znali jen
jeho blízcí, se zčistajasna zajímají tisíce lidí.
Možná nechodí v rojnici po polích ani se nepro-
dírají zarostlými břehy rybníků, ale sdílejí svou
účast, případně hlásí jakoukoli stopu (zde po-
miňme, že většina vede špatným směrem, pro-
věřit se totiž musí každá – co kdyby zrovna tato
byla správná).
Ač stále slyšíme, jak je naše společnost zkaže-
ná, individualistická či sobecká, zjistíme opak
vždy, když přijde taková smutná událost. Nikdo
nenamítá nic proti letům pátracího vrtulníku či
nasazení policejních potápěčů – tedy velmi ná-
kladných akcí, které stojí miliony. A nastane-li
nějaká velká pohroma, lidé posílají třeba i mili-
ardy korun, aby pomohli obětem.
Vlastně se jedná o jakýsi barometr naší lid-
skosti. Říká, že budeme-li i nadále nastaveni
tak, abychom obrovské prostředky věnovali na
záchranu byť jen jediného člověka, pak se bu-
dememoci stále nazývat civilizovanými lidmi.
Protože život jedince je zároveň životem celé
společnosti.
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NEJ ZDRAVOTNICE V REPUBLICE PRACUJE V TŘEBÍČI A MILUJE HOKEJ

Bez srdce se nedá
žít, říká sestřička
MILAN KRČMÁŘ

K
dyž se Jana Hladíková,
sestřička z Nemocnice
Třebíč a Nemocnice
Mostiště, stala Andělem
mezi zdravotníky, do-

stala otázku, jak naloží s hlavní ce-
nou. Tou je roční užívání automobilu
zdarma. „Odpověděla jsem, žemoje
první cesta povede do Liberce na ho-
kej. Bílí tygři Liberec jsoumoje sr-
deční záležitost,“ vykládá nejlepší
zdravotnice v České republice.
Tento titul ženu těší, ale pro ni je

mnohem důležitější jiná věc. I když
s daným oceněním úzce souvisí.
„Možná to bude znít divně, ale pro
mě je nejdůležitější být s lidmi. Na
našem oddělení leží podstatně delší
dobu než jinde. Jsou po bouračkách
nebo těžkém krvácení domozku, zá-
vislí na ventilátoru. A pomoct jim,
aby zase začali sami dýchat, to trvá
dlouho. Tak se stanou vaší součástí.
Ten člověk byl víceméně nemohoucí,
jen ležel a koukal na vás. Vy jste ho
krmili, umývali. A když najednou
odchází, zamává vám. To je ta nej-
větší třešnička na dortu,“ zamýšlí se
Hladíková.
Její pacienti na ni po odchodu

z nemocnice nezapomínají. „Jak jsem
teď vyhrála Anděla, ozvalo semi
hodně těch, kteří u nás leželi. Blaho-
přáli mi, vzpomínali. To bylomoc
hezké,“ usmívá se zdravotní sestra.
Ta se pro toto povolání rozhodla už

v sedmé třídě. „Možná i o něco dříve.
Jsem z VelkéhoMeziříčí, zdravotní
školu jsem dělala ve Žďáře nad Sáza-
vou. Měla jsem kamarádku v Brně,
a tak jsme už po druháku chodily do
nemocnice ke svaté Anně na krční
oddělení coby sanitářky. Po třeťáku
jako ošetřovatelky, a protože se nám
na tom oddělení hrozně líbilo, na-
stoupily jsme tam pak na celý úvazek
jako sestřičky,“ vzpomíná Hladíková.
Krční oddělení podle ní má velké

kouzlo. „Je to krásný obor. Prolínají se
tammandličky umalých dětí i bo-
hužel závažná onemocnění, jako je
rakovina hrtanu. Ale i interna je
krásná. Člověk pomáhá lidem s in-
farkty a ohrožením života. Když vidí-
te, jak se ti lidé třeba bojí, vy je vez-
mete za ruku a to jim pomůže, tak už
nechcete dělat nic jiného,“ zamýšlí se

zdravotnice, kterou osud z Brna poz-
ději zavál zpět doMeziříčí. „Pracovala
jsem tam v domově důchodců. Tam
to bylo také pěkné, ale pak jsem se
dostala do Nemocnice Mostiště na
interní jednotku intenzivní péče.
A pak na společnou interní a neuro-
logickou JIPku v Nemocnici Třebíč,“
dodává Hladíková, která nyní pracuje
v Třebíči, částečně vMostišti a aby
toho nebylomálo, tak také jako
zdravotnice a tejpařka promeziříčský
hokejový klub.
Právě ten je pro ni velkou vzpru-

hou po náročném dni. „V našem
oboru se bohužel setkáváme i se
smrtí. Nevím, zda se s tím umím úpl-
ně vyrovnat. Ale když jedu z nemoc-
nice a jsem smutná, zamířím na
zimní stadion vMeziříčí, kde jsou sa-
mímladí lidé plní života. A když vi-
dím, jak hrají a jaká je tam zábava,
přijdu na jinémyšlenky,“ doplňuje
sestřička.

KRÁSNÝVEČER SMILÝMI LIDMI
V Andělumezi zdravotníky soutěží
pečovatelky, sestřičky, lékaři i far-
maceuti. Hladíkovou do soutěže no-

minovala náměstkyně třebíčské ne-
mocnice Alena Hošková a vrchní
sestra interny Zdislava Dostálová.
V prvním kole se rozhodovalomezi
380 lidmi, z nichž odborná porota
později vybrala dvanáct finalistů. Ti
se setkali na galavečeru v Náchodě na
konci srpna. „Odpovídali jsme tam
třeba na dotazy ze zdravotního pro-
středí. Já měla otázku na pět nejdů-
ležitějších orgánů v těle. Máme jich
osmasedmdesát, bez pěti se nedá žít.
Jsou to srdce, mozek, játra, aspoň
jedna plíce a jedna ledvina. Potom
byly spíš otázky, co nás baví. Byl to
krásný večer mezi samýmimilými
lidmi,“ podotýká Hladíková.
Kroměmanžela, kolegů, hokejistů

a někdejších pacientů jí fandilo také
pět jejích dětí. „Já říkám, žemám
čtyři plus jedno dítě. To jedno navíc
je synmé nejlepší kamarádky, která
zemřela na rakovinu. Tehdy jsme se
s jeho tatínkem domluvili, že mu bu-
du pomáhat při výchově. Promě se
Mareček stal pátým dítětem,“ přidává
další z mnoha příběhů plných lásky
a obětavosti letošní Anděl mezi
zdravotníky.

JANAHLADÍKOVÁ. Zdravotní sestra společné interní a neurologické JIP v Nemoc-
nici Třebíč a oddělení následné intenzivní péče v Nemocnici Mostiště, získala oce-
nění Anděl mezi zdravotníky. Foto: Deník/Milan Krčmář
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ČNB schvaluje prospekt dluhopisů z hlediska toho, že splňuje normy, které ukládá nařízení (EU) 2017/1129. Konečné 
podmínky a prospekt dluhopisů schválený ČNB naleznete na www.e-finance.eu/dluhopisy-informace. 
DOPORUČUJEME, aby si potenciální investoři přečetli základní prospekt spolu s jeho konečnými podmínkami, nežli učiní in-
vestiční rozhodnutí, aby tak plně pochopili potenciální rizika a výnosy spojené s rozhodnutím investovat do cenných papírů.
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DLUHOPISY E-FINANCE
Investice do portfolia nemovitostí skupiny e-Finance

 

www.e-finance.eu/dluhopisyJiž 22 let investujete s e-Finance, a.s.

INVESTICE DO DLUHOPISŮ OD 50 000 KČ 

 

Čtyřleté protiinflační dluhopisy s výnosem  
ve výši roční inflace plus 1 % na 4 roky.

roční výnos:
INFLACE + 1 % 

9 %
roční výnos 

Tříleté dluhopisy s vysokým výnosem až 9 %. 
Roční úrok 9 %, 8 % a 5 %, investice na 3 roky.

8 %
roční výnos 

Dvouleté dluhopisy s vysokým výnosem až 8 %. 
Roční úrok 8 %, 7 %, investice na 2 roky.


